
Camprodon debatr� el futur de la via verda del passeig

Maristany

L'Ajuntament organitza el pr�xim dimecres una reuni� amb els ve�ns i els

regidors per decidir un tram alternatiu

L'Ajuntament de Camprodon [http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-camprodon.html] organitzar� una

jornada de par ticipaci�, el dimecres 9 d'agost, per decidir el futur de la via verda del passeig Maristany.La reuni�

es dividir� en tres sessions: una pels regidors, una pels ve�ns i una pels altres vilatans. La via ciclista passa per

Camprodon, per�, acausa de les queixes dels ve�ns, que estan en contra que la via passi per un passeig hist�ric,

la Generalitat va decidir aturar les obres. Des d'aleshores l'Ajuntament va convocar una reuni�, el 12 de juliol

passat, per tald'apropar la postura del Depar tament de Territori

[ht tp://www.diaridegirona.cat/tags/depar tament-de-territori-i-sostenibilitat.html] i Sostenibilitat i la dels ve�ns.

L'alcalde de Camprodon, Xavier Sala (Junts Fem Camprodon-JFC), af irmava que la reuni� de dimecres t�

l'objectiu de Çposar sobre la taula el projecte i debatre i consensuar les diferents alternativesÈ. Segons el batlle,

Ç�s imprescindible que les obres tinguin un recolzament popular al darrere i el m�xim de consens possible entre

tots els agents implicatsÈ. L'Ajuntament vol sotmetre a debat les diferents solucions per al tram que travessa el

passeig, amb l'objectiu de traslladar l'opini� dels ciutadans a la Generalitat, que �s l'encarregada de resoldre el

projecte def initiu.

Per la seva banda, el por taveu de l'oposici�, Esteve Pujol (Tots per Camprodon-TC), es mostrava satisfet:

Çcreiem que la soluci� existeixÈ. El l�der de l'oposici� valorava de manera positiva que es descar ti def initivament

la via en el tram de gespa del passeig, Çens hagu�ssim pogut estalviar les m�quinesÈ, va dir.
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